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内容概要

听力训练需要一个日积月累的过程，贵在持之以恒。
本书的设计目的是：通过科学合理的计划，引导读者每天拿出半小时的时间用于听力训练，经过100天
的努力最终在听力水平上获得大幅度的提高。

《每天半小时练透英语听力》为读者安排了100天的听力训练，每天听一篇对话，一篇短文。
这些对话和短文内容涉及大众媒体，读书时间，风土人情，风云人物，快乐购物，健康生活，交友时
光，焦点话题，喜庆节日，金融理财，美味佳肴，商务英语，社会问题，社会艺术，时尚先锋，体育
世界，甜蜜爱情，网络世界，我爱我家，现代通讯，校园生活，业余爱好等。
每一天的内容我们都希望读者能在一天内完成。
每一天的内容由3个板块展开，这3个板块分别是：早晨10分钟——大声读单词，午间10分钟——迎战
对话，晚间10分钟——挑战短文。

《每天半小时练透英语听力》的作者是张学忠、高鹏。
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作者简介

　　高鹏，1989年毕业于新西兰维多利亚大学语言学院，获得英语作为第二语言教学学位证书。
2002年和2004年分别在新西兰维多利亚大学、英国伦敦大学和剑桥大学研修。
先后出版书籍30余部，发表论文30余篇。
《每天半小时学透英语口语》、《每天一课英语口语365》、《英语口语话题大全》这些口语听力方面
的品牌图书，都出自高鹏老师之手。
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章节摘录

　　Perhaps nothing is more important and dominant in the modern Chinese family than television. According to
a national investigation， Chinese adults watch an average of 4 hours of television daily. Children watch even more
， especially when they are having holidays. The yspend more hours a week in front of the TV screen than in the
classroom. Some even regard TV as their only faithful friends against loneliness. It is true that television can
entertain and educate us. However， every sword has two blades. We must acknowledge its great effect on our
families.　　To the majority of Chinese families， TV becomes closely related to life so that many of them
schedule their lives around it. Children rush home from school to watch TV while they do their homework. Adults
watch their favorite programs while cooking meals. The family may even eat meals in front of the television. It is
even considered as a babysitter to keep children quiet； and a means of reward or punishment. " No TV for you，
if you don't do your homework right now！
 "This is the very word you can hear in most Chinese families.　　Television not only dominates family activities
but also separates family because of thelack of contacts. As more and more families can afford more than one
television set under on eroof， it is often found that Mother will be in the bedroom watching a TV series， Dad in
the livingroom watching sport events， and the child in his or her own room watching cartoons. Even if a whole
family gather together in front of the same TV set， it can hardly bring them" to gether"Different tastes of TV
program leave the family fewer chances to communicate and shareopinions. For example， family outings—
—going out for a trip——are often limited by TV because one of the members doesn't want to miss his favorite
program. As the time is devoted to TV，family ties grow weaker and weaker. Many of family problems will surely
arise， from smallquarrels to broken marriages.　　It is no use and foolish to blame on the television， and it is
more foolish to break it down.But it is essential that our TV viewing time will be organized more wisely， so the
parents areable to spend more and more time with their children playing games， talking heart by heart. It must be
realized that without such communication， a family can hardly survive.　　⋯⋯
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编辑推荐

　　英语听力练习三部曲：早晨10分钟、午间10分钟、晚间10分钟。
　　我们的忠告是：想轻松听懂各种听力素材，先要积累一定的词汇量，然后多听，坚持每天听。
日不见所长，却月有所长。
坚持是你最需要的一把金钥匙。
　　《每天半小时练透英语听力》是由大连理工大学出版社的口语听力金牌主编高鹏老师主笔编写。

Page 8



第一图书网, tushu007.com
<<每天半小时练透英语听力>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 9


